



Shiyun Jia

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Domestic IPO and refinancings
- Capital markets
- General corporate

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Jia began her legal practice at Tian Yuan Law Firm in 2021 and joined Han Kun Law Offices in July 2022.

Ms. Jia specializes in domestic IPOs and refinancings, capital markets, and general corporate matters. Her legal services include due diligence, legal research, drafting and reviewing IPO documents, and corporate compliance matters.

EDUCATION

Ms. Jia received an LL.B. degree in 2018 from East China University of Political Science and Law, and an LL.M. degree in 2021 from East China University of Political Science and Law.

QUALIFICATIONS

PRC Bar Qualification

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



贾诗韵

上海

业务领域

- 境内上市和再融资
- 资本市场
- 一般公司事务

工作经历

贾诗韵女士自 2021 年起在北京市天元律师事务所上海分所工作，并于 2022 年 7 月加入汉坤律师事务所。

贾诗韵女士的主要业务领域为境内上市和再融资、资本市场和一般公司事务，主要负责尽职调查、法律研究、上市文件起草与审阅、公司合规等工作。

教育背景

贾诗韵女士于 2018 年获华东政法大学法律学院学士学位，后于 2021 年获华东政法大学经济法学院法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国法律职业资格

工作语言

中文、英文